

ផែនការសកម្មភាពរបស់រាជរដ្ឋាភិបាលកម្ពុជា ស្តីពីសុខដុមនីយកម្ម ឆ្នាំ២០០៦ - ២០១០

ផ្នែក A : ភាពជាម្ចាស់ រាជរដ្ឋាភិបាលពង្រឹងភាពដឹកនាំ ប្រកបដោយប្រសិទ្ធភាពក្នុងការរៀបចំគោលនយោបាយ យុទ្ធសាស្ត្រអភិវឌ្ឍន៍ និងសម្របសម្រួលសកម្មភាពអភិវឌ្ឍន៍					
លទ្ធផល	សកម្មភាព	ស្ថាប័នទទួលខុសត្រូវរបស់រាជរដ្ឋាភិបាល	អ្នកនាំមុខខាងដៃគូអភិវឌ្ឍន៍	សកម្មភាពកំណត់ជាក់ស្តែង	ពេលវេលា
ក- ការអនុវត្តន៍ឱ្យបានសម្រេច នូវបណ្តាទិសដៅនៃផែនការយុទ្ធសាស្ត្រអភិវឌ្ឍន៍ជាតិ ឆ្នាំ២០០៦-២០១០ (សូចនាករទី ១)	- ក្នុងក្របខ័ណ្ឌនៃផែនការយុទ្ធសាស្ត្រអភិវឌ្ឍន៍ជាតិ ក្រសួង និងស្ថាប័នតាមវិស័យ រៀបចំផែនការតាមវិស័យ និងកម្មវិធីអាទិភាពផ្នែកតាមលទ្ធផល និងក្របខ័ណ្ឌចំណាយរយៈពេលមធ្យមតាមវិស័យ	ប្រធាននៃក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះតាមវិស័យ	អ្នកសម្របសម្រួលនៃបណ្តាក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះ	រៀបចំផែនការលំអិតតាមវិស័យ កម្មវិធីអាទិភាពតាមវិស័យ និងក្របខ័ណ្ឌចំណាយរយៈពេលមធ្យម	ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០០៦
	- យោងតាមកម្មវិធីអាទិភាពរបស់ក្រសួង និងស្ថាប័នតាមវិស័យ កម្មវិធីវិយោគសាធារណៈវិកលរយៈពេលពេញឆ្នាំ ត្រូវបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពប្រចាំឆ្នាំ ដើម្បីស្របឱ្យតាមខ្ទប់នៃដំណើរការរៀបចំថវិការដ្ឋប្រចាំឆ្នាំ	ក្រសួងផែនការ ឧត្តមក្រុមប្រឹក្សាសេដ្ឋកិច្ចជាតិ គ.ជ.ន/ក.អ.ក និងក្រសួងសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុ	អ្នកសម្របសម្រួលនៃក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះ ស្តីពីរៀបចំផែនការនិងកាត់បន្ថយភាពក្រីក្រ	រៀបចំកម្មវិធីវិយោគសាធារណៈវិកលរយៈពេលពេញឆ្នាំ សម្រាប់ឱ្យក្រសួងសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុ រៀបចំបញ្ជូលក្នុងថវិការដ្ឋឆ្នាំ ២០០៧	ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០០៦ និងឆ្នាំបន្តបន្ទាប់
ខ- ក.អ.ក/គ.ជ.ន ដែលជាចំណុចប្រមូលផ្តុំរបស់រាជរដ្ឋាភិបាល ក្នុងការកៀរគរធនធាន និងសម្របសម្រួលជំនួយបរទេស ដឹកនាំដំណើរការកៀរគរជំនួយ និងសម្របសម្រួលជំនួយជាមួយដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ទាំងអស់	- អនុវត្តក្របខ័ណ្ឌយុទ្ធសាស្ត្រស្តីពីការគ្រប់គ្រងកិច្ចសហប្រតិបត្តិការអភិវឌ្ឍន៍ ដែលបានអនុម័តដោយគណៈរដ្ឋមន្ត្រី ដោយមានការគាំទ្រពីដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ ដើម្បីពង្រឹងសមត្ថភាព ក.អ.ក/គ.ជ.ន និងក្រសួង និងស្ថាប័នតាមវិស័យ	ក.អ.ក/គ.ជ.ន	អ្នកសម្របសម្រួលនៃក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះស្តីពីភាពជាដៃគូ និងសុខដុមនីយកម្ម	អនុវត្តក្របខ័ណ្ឌយុទ្ធសាស្ត្រតាមរយៈកម្មវិធីដែលមានការគាំទ្រពីដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ជាច្រើន ដោយមានការប្តេជ្ញាខាងការផ្តល់ហិរញ្ញប្បទានពីដៃគូអភិវឌ្ឍន៍	២០០៦ - ២០១០
គ- ក្រសួង និងស្ថាប័នតាមវិស័យ ដឹកនាំការគ្រប់គ្រងសកម្មភាពជំនួយអភិវឌ្ឍន៍ផ្លូវការ	- ក.អ.ក/គ.ជ.ន ផ្តល់ជំនួយបច្ចេកទេសដល់បណ្តាក្រសួង និងស្ថាប័នតាមវិស័យស្តីពីការងារសម្របសម្រួល និងគ្រប់គ្រងជំនួយដោយផ្អែកលើតម្រូវការ ដែលស្នើឡើងដោយប្រធានក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះ	ក.អ.ក/គ.ជ.ន	អ្នកសម្របសម្រួលនៃក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះស្តីពីភាពជាដៃគូ និងសុខដុមនីយកម្ម	តាមរយៈកម្មវិធីដែលមានការគាំទ្រពីដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ជាច្រើន ក.អ.ក/គ.ជ.ន នឹងផ្តល់ការគាំទ្រ នានា ដែលស្នើឡើងដោយប្រធាននៃបណ្តាក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះ	កំពុងអនុវត្ត

ផ្នែក B : ការតវ៉ា: ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ផ្តល់ជំនួយ សំរាប់គាំទ្រយុទ្ធសាស្ត្រអភិវឌ្ឍន៍ ស្ថាប័ន និងនីតិវិធីរបស់កម្ពុជា						
លទ្ធផល	សកម្មភាព	ស្ថាប័នទទួលខុសត្រូវរបស់រាជរដ្ឋាភិបាល	អ្នកនាំមុខខាងដៃគូអភិវឌ្ឍន៍	សកម្មភាពកំណត់ជាក់ស្តែង	ពេលវេលា	
១- ការផ្តល់ជំនួយនៃដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ត្រូវតម្រឹមជាមួយនឹងយុទ្ធសាស្ត្រអភិវឌ្ឍន៍ជាតិ ដូចជា ផែនការយុទ្ធសាស្ត្រអភិវឌ្ឍន៍ជាតិ ឆ្នាំ២០០៦-២០១០ ជាដើម						
ក- ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ទាំងអស់ផ្តល់ជំនួយសំរាប់គាំទ្របណ្តាអាទិភាពនៃផែនការយុទ្ធសាស្ត្រអភិវឌ្ឍន៍ជាតិ និងកម្មវិធីវិនិយោគសាធារណៈ (សូចនាករទី ៣)	- ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ត្រួតពិនិត្យឡើងវិញ នូវគោលនយោបាយ និងយុទ្ធសាស្ត្រផ្តល់ជំនួយរបស់ខ្លួនដើម្បីតម្រឹមជាមួយនឹងអាទិភាពនៃផែនការយុទ្ធសាស្ត្រអភិវឌ្ឍន៍ជាតិ និងផែនការអភិវឌ្ឍន៍តាមវិស័យ	ក. អ. ក/ គ. ជ. នា និងប្រធានក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះទាំងអស់	ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ទាំងអស់	ការត្រួតពិនិត្យឡើងវិញអំពីគោលនយោបាយ និងយុទ្ធសាស្ត្រផ្តល់ជំនួយរបស់ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ ត្រូវបានបញ្ចប់	ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០០៦	
	- ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍តម្រឹមគម្រោង និងកម្មវិធីអភិវឌ្ឍន៍របស់ខ្លួនដើម្បីផ្តល់ហិរញ្ញប្បទាន សំរាប់អនុវត្តផែនការតាមវិស័យដែលបានឯកភាពគ្នា និងកម្មវិធីអាទិភាពតាមវិស័យ ដែលមានក្នុងកម្មវិធីវិនិយោគសាធារណៈវិកិលរយៈពេលបីឆ្នាំ	ក្រសួងផែនការ ក្រសួងសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុ ក. អ. ក/ គ. ជ. នា និងប្រធានក្រុមការងារ បច្ចេកទេសចម្រុះទាំងអស់	អ្នកសម្របសម្រួល នៃបណ្តាក្រុមការងារ បច្ចេកទេសចម្រុះ	គ្រប់គម្រោង និងកម្មវិធីថ្មី ក្នុងក្របខ័ណ្ឌនៃជំនួយអភិវឌ្ឍន៍ផ្លូវការត្រូវបានតម្រឹមយ៉ាងពេញលេញជាមួយនឹងកម្មវិធីវិនិយោគសាធារណៈ	ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០០៦	
២- ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍បង្កើនការប្រើប្រាស់ស្ថាប័ន ប្រព័ន្ធ និងនីតិវិធីរបស់កម្ពុជា នៅពេលដែលបានបំពេញកិច្ចសន្យាដារួចហើយ						
ក- ការគ្រប់គ្រងហិរញ្ញវត្ថុសាធារណៈ និងប្រព័ន្ធលទ្ធកម្ម ត្រូវបញ្ចូល នូវការអនុវត្តន៍ល្អរបស់អន្តរជាតិ (សូចនាករទី ២)	- ក្រសួងសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុ បន្តអនុវត្តកម្មវិធីកំណែទម្រង់គ្រប់គ្រងហិរញ្ញវត្ថុសាធារណៈ ដែលផ្តោតលើការពង្រឹងសមត្ថភាពដោយមានការគាំទ្រពីដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ ដើម្បីពង្រឹងការគ្រប់គ្រងហិរញ្ញវត្ថុសាធារណៈ និងប្រព័ន្ធលទ្ធកម្ម ដោយផ្អែកតាមការអនុវត្តន៍ល្អរបស់អន្តរជាតិ	ក្រសួងសេដ្ឋកិច្ច និង ហិរញ្ញវត្ថុ	អ្នកសម្របសម្រួលនៃបណ្តាក្រុមការងារ បច្ចេកទេសចម្រុះស្តីពីការគ្រប់គ្រងហិរញ្ញវត្ថុសាធារណៈ	របាយការណ៍វឌ្ឍនភាពប្រចាំត្រីមាសត្រូវបានធ្វើជូនមកគណៈកម្មាធិការសម្របសម្រួលរវាងរាជរដ្ឋាភិបាលនិងអ្នកផ្តល់ជំនួយ	កំពុងអនុវត្ត	
ខ- បង្កើនសមាមាត្រនៃជំនួយអភិវឌ្ឍន៍ដែលប្រើប្រាស់ស្ថាប័នរដ្ឋ ប្រព័ន្ធនិងនីតិវិធីរបស់រដ្ឋ (សូចនាករទី ៥)	- ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ និងក្រសួងសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុ បង្កើតក្របខ័ណ្ឌឯកភាពរួមគ្នា ដើម្បីវាយតម្លៃប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រងហិរញ្ញវត្ថុសាធារណៈ និងប្រព័ន្ធលទ្ធកម្ម ហើយប្រើប្រាស់លទ្ធផលនៃការវាយតម្លៃនេះ ដើម្បីបង្កើនការប្រើប្រាស់ប្រព័ន្ធរបស់រាជ រដ្ឋាភិបាលនៅពេលដែលបានបំពេញកិច្ចសន្យាដារួចហើយ	ប្រធានក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះស្តីពីការគ្រប់គ្រងហិរញ្ញវត្ថុសាធារណៈ	អ្នកសម្របសម្រួលនៃក្រុមការងារ បច្ចេកទេសចម្រុះស្តីពីការគ្រប់គ្រងហិរញ្ញវត្ថុសាធារណៈ	១- ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ និងក្រសួងសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុឯកភាពលើវិធីសាស្ត្រក្នុងការអនុវត្តន៍ការវាយតម្លៃដែលអាចជឿទុកចិត្តបាន នូវការគ្រប់គ្រងហិរញ្ញវត្ថុសាធារណៈ និងប្រព័ន្ធលទ្ធកម្ម	ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០០៦	

ផ្នែក B : ការតវ៉ា ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ផ្តល់ជំនួយ សំរាប់គម្រោងយុទ្ធសាស្ត្រអភិវឌ្ឍន៍ ស្ថាប័ន និងនីតិវិធីរបស់កម្ពុជា						
លទ្ធផល	សកម្មភាព	ស្ថាប័នទទួលខុសត្រូវរបស់រាជរដ្ឋាភិបាល	អ្នកនាំមុខខាងដៃគូអភិវឌ្ឍន៍	សកម្មភាពកំណត់ជាក់ស្តែង	ពេលវេលា	
				២- ចាប់ផ្តើមដំណើរការវាយតម្លៃលើកទី១ ៣- ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ផ្តល់របាយការណ៍តាមកាលបរិច្ឆេទ មកគណៈកម្មាធិការសម្របសម្រួលរវាងរដ្ឋាភិបាល និងអ្នកផ្តល់ជំនួយស្តីពីការប្រើប្រាស់ប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រងហិរញ្ញវត្ថុសាធារណៈ និងប្រព័ន្ធលទ្ធកម្ម	ខែធ្នូ ឆ្នាំ ២០០៦ ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០០៧ តទៅ	
គ- ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ផ្តល់របាយការណ៍ស្តីពីការប្រើប្រាស់ជំនួយ សំរាប់រយៈពេល ១ឆ្នាំ ឬច្រើនឆ្នាំ តាមកាលបរិច្ឆេទដែលបានព្រមព្រៀង (សូចនាករទី ៧)	- ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍និយាយផ្តល់អំពីគុណភាពនៃការសន្យាផ្តល់ជំនួយប្រចាំឆ្នាំ ឬច្រើនឆ្នាំ មក ក. អ. ក/គ. ជ. នា ហើយផ្តល់ជំនួយ អោយបានទាន់ពេលវេលា តាមកាលបរិច្ឆេទដែលបានឯកភាពគ្នា	ក. អ. ក/គ. ជ. នា និងក្រសួងសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុ	ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ទាំងអស់	ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ទាំងអស់ ផ្តល់គុណភាពស្តីពីការសន្យាផ្តល់ជំនួយរបស់ខ្លួន	កំពុងបន្ត	
ឃ- កាត់បន្ថយចំនួនអង្គភាពគ្រប់គ្រងគម្រោង ឬ អង្គភាពអនុវត្តគម្រោង ដែលគ្រប់គ្រង និងអនុវត្តប្រចាំថ្ងៃ នូវគម្រោង និងកម្មវិធីដែលទទួលបានហិរញ្ញប្បទានពីបរទេស (សូចនាករទី ៦)	- ដោយមានការគាំទ្រដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ ក. អ. ក/គ. ជ. នា នឹងធ្វើអង្កេតស្តីពីចំនួនអង្គភាពគ្រប់គ្រងគម្រោង ឬអង្គភាពអនុវត្តគម្រោងដែលមានបច្ចុប្បន្ន ហើយរៀបចំយុទ្ធសាស្ត្រ ដើម្បីធ្វើសមាហរណកម្មអង្គភាពគ្រប់គ្រងគម្រោង ឬអង្គភាពអនុវត្តគម្រោងទាំងនេះ ទៅក្នុងរចនាសម្ព័ន្ធរបស់រាជរដ្ឋាភិបាល	ក. អ. ក/គ. ជ. នា និងក្រសួងសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុ	អ្នកសម្របសម្រួលនៃក្រុមការងារ បច្ចេកទេសចម្រុះ ស្តីពីភាពជាដៃគូ និងសុខដុមនីយកម្ម	ការធ្វើអង្កេតត្រូវបានបញ្ចប់ និងយុទ្ធសាស្ត្រត្រូវបានរៀបចំ និងបានឯកភាពជាមួយដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ទាំងអស់	ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០០៦	
	- អនុវត្តយុទ្ធសាស្ត្រដែលបានឯកភាពគ្នា	ប្រធានក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះទាំងអស់	អ្នកសម្របសម្រួល នៃបណ្តាក្រុមការងារ បច្ចេកទេសចម្រុះ	យុទ្ធសាស្ត្រត្រូវបានអនុវត្ត	ខែតុលា ឆ្នាំ២០០៦ តទៅ	
			ក. អ. ក/គ. ជ. នា	អ្នកសម្របសម្រួលនៃបណ្តាក្រុមការងារ បច្ចេកទេសចម្រុះ	កិច្ចព្រមព្រៀងត្រូវបានអនុម័ត	ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០០៦

ផ្នែក B : ការតវ៉ា: ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ផ្តល់ជំនួយ សំរាប់គាំទ្រយុទ្ធសាស្ត្រអភិវឌ្ឍន៍ ស្ថាប័ន និងនីតិវិធីរបស់កម្ពុជា					
លទ្ធផល	សកម្មភាព	ស្ថាប័នទទួលខុសត្រូវរបស់រាជរដ្ឋាភិបាល	អ្នកនាំមុខខាងដៃគូអភិវឌ្ឍន៍	សកម្មភាពកំណត់ជាក់ស្តែង	ពេលវេលា
៣- ការពង្រឹងសមត្ថភាពរបស់រាជរដ្ឋាភិបាល ក្នុងការរៀបចំផែនការ គ្រប់គ្រង អនុវត្ត និងក្នុងគណនេយ្យភាពចំពោះលទ្ធផលនៃការអនុវត្តគោលនយោបាយ និងកម្មវិធី ដោយមានការគាំទ្រពីដៃគូអភិវឌ្ឍន៍					
ក- ការពង្រឹងសមត្ថភាពត្រូវបានបញ្ចូលក្នុងផែនការតាមវិស័យ និងកម្មវិធី/គម្រោងជំនួយអភិវឌ្ឍន៍ផ្លូវការ ហើយត្រូវទទួលបានការគាំទ្រហិរញ្ញប្បទានពីដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ ដើម្បីសម្រេចគោលដៅនៃការអភិវឌ្ឍន៍សមត្ថភាព (សូចនាករទី ៤)	- វាយតម្លៃអំពីកង្វះខាតផ្នែកសមត្ថភាព ដើម្បីរៀបចំផែនការពង្រឹងសមត្ថភាព ហើយត្រូវបញ្ចូលទៅក្នុងផែនការតាមវិស័យ និងកម្មវិធី/គម្រោងអភិវឌ្ឍន៍ទាំងអស់ ក្នុងទិសដៅដើម្បីសម្រេចអោយបានគោលដៅនៃការអភិវឌ្ឍន៍សមត្ថភាព	ប្រធានក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះទាំងអស់	អ្នកសម្របសម្រួលនៃបណ្តាក្រុមការងារ បច្ចេកទេសចម្រុះ	ការវាយតម្លៃពីកង្វះខាតផ្នែកសមត្ថភាព ហើយផែនការសម្រាប់ពង្រឹងសមត្ថភាព ត្រូវបានបញ្ចូលក្នុងផែនការតាមវិស័យ និងឯកសារគម្រោង/កម្មវិធី	កំពុងអនុវត្ត
	- ក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះតាមវិស័យនីមួយៗ រៀបចំ និងអនុវត្តកម្មវិធីពង្រឹងសមត្ថភាពសម្រាប់ក្រសួង/ស្ថាប័នតាមវិស័យ	ប្រធានក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះទាំងអស់	អ្នកសម្របសម្រួលនៃបណ្តាក្រុមការងារ បច្ចេកទេសចម្រុះ	វិធានការសំរាប់ពង្រឹងសមត្ថភាពរបស់ក្រសួង/ស្ថាប័នតាមវិស័យ ត្រូវបានបញ្ចូលក្នុងផែនការសកម្មភាពរបស់ក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះទាំងអស់	វិធានការត្រូវ បញ្ចូលក្នុងផែនការសកម្មភាពនៃក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះ សំរាប់ឆ្នាំ ២០០៦
	- ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ផ្តល់ការគាំទ្រផ្នែកហិរញ្ញប្បទាន សម្រាប់អនុវត្តប្រព័ន្ធប្រាក់បៀវត្សស្របតាមសមិទ្ធផល ឬកន្សោមអាទិភាព (MBPI/PMG) ដែលជាផ្នែកមួយនៃយុទ្ធសាស្ត្រពង្រឹងសមត្ថភាព	ក្រុមប្រឹក្សាកំណែទម្រង់ រដ្ឋបាលក្រសួងសេដ្ឋកិច្ច និងហិរញ្ញវត្ថុ ក. អ. ក/គ. ជ. នា និងក្រសួង/ស្ថាប័នតាមវិស័យដែលពាក់ព័ន្ធ	អ្នកសម្របសម្រួលនៃបណ្តាក្រុមការងារ បច្ចេកទេសចម្រុះ	១- រៀបចំបញ្ចប់ នូវទម្រង់ការសំរាប់អនុវត្តប្រព័ន្ធប្រាក់បៀវត្សស្របតាមសមិទ្ធផល ឬកន្សោមអាទិភាព (MBPI/PMG) ក្នុងវិស័យអប់រំ សុខាភិបាល វិស័យដីធ្លី ក. អ. ក និងក្រសួងផែនការ ២- ពង្រីកការអនុវត្តប្រព័ន្ធប្រាក់បៀវត្សស្របតាមសមិទ្ធផល ឬកន្សោមអាទិភាព (MBPI/PMG) នៅតាមវិស័យដទៃទៀត	ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០០៦ កំពុងរៀបចំ

ផ្នែក B : ការតវ៉ា: ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ផ្តល់ជំនួយ សំរាប់គម្រោងយុទ្ធសាស្ត្រអភិវឌ្ឍន៍ ស្ថាប័ន និងនីតិវិធីរបស់កម្ពុជា					
លទ្ធផល	សកម្មភាព	ស្ថាប័នទទួលខុសត្រូវរបស់ រាជរដ្ឋាភិបាល	អ្នកនាំមុខខាងដៃគូ អភិវឌ្ឍន៍	សកម្មភាពកំណត់ជាក់ស្តែង	ពេលវេលា
៤- ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ផ្តល់ជំនួយដោយគ្មានលក្ខខ័ណ្ឌ					
ក- បង្កើនសមាមាត្រនៃជំនួយគ្មាន លក្ខខ័ណ្ឌ (សូចនាករទី ៨)	- ដោយមានការគាំទ្រពីដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ ក. អ. ក/គ. ជ. នា រៀបចំធ្វើ អង្កេតមួយ ដើម្បីប្រមូលព័ត៌មានស្តីពីសមាមាត្រនៃជំនួយដែលបាន ផ្តល់តាមរយៈទម្រង់ជំនួយគ្មានលក្ខខ័ណ្ឌ ។ ផ្អែកលើការរកគំហើញ នេះ ក. អ. ក/គ. ជ. នា រួមជាមួយដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ នឹងរៀបចំ ហើយ អនុវត្តយុទ្ធសាស្ត្រ ដើម្បីបង្កើនសមាមាត្រនៃជំនួយគ្មានលក្ខខ័ណ្ឌ	ក. អ. ក/គ. ជ. នា	អ្នកសម្របសម្រួលនៃ ក្រុមការងារ បច្ចេ កទេសចម្រុះស្តីពី ភាពជាដៃគូ និង សុដុមនីយកម្ម	១- បញ្ចប់ការធ្វើអង្កេត ហើយកំណត់ យុទ្ធសាស្ត្រ សំរាប់អនុវត្ត ២- អនុវត្តយុទ្ធសាស្ត្រដែលបាន ឯកភាពគ្នា	ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០០៦ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០០៧

ផ្នែក C : សុខដុមនីយកម្ម៖ ការបង្កើនសុខដុមនីយកម្ម តម្លាភាព និងប្រសិទ្ធភាពនៃសកម្មភាពផ្តល់ជំនួយរបស់ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍					
លទ្ធផល	សកម្មភាព	ស្ថាប័នទទួលខុសត្រូវរបស់រាជរដ្ឋាភិបាល	អ្នកនាំមុខខាងដៃគូអភិវឌ្ឍន៍	សកម្មភាពកំណត់ជាក់ស្តែង	ពេលវេលា
១- ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍អនុវត្តទម្រង់ការរៀបចំរួម និងធ្វើអោយសាមញ្ញ នូវនីតិវិធីផ្តល់ជំនួយ					
ក- បង្កើនសមាមាត្រនៃការផ្តល់ជំនួយអភិវឌ្ឍន៍ផ្លូវការ តាមអភិក្រមគ្រប់គ្រងទូទាំងវិស័យ (សូចនាករទី ៩)	<ul style="list-style-type: none"> - ក. អ. ក/គ. ជ. នា និងដៃគូអភិវឌ្ឍន៍កំណត់រួមគ្នា នូវគោលដៅស្តីពីសមាមាត្រនៃការផ្តល់ជំនួយអភិវឌ្ឍន៍ផ្លូវការ តាមអភិក្រមគ្រប់គ្រងទូទាំងវិស័យ ដែលត្រូវសំរេចអោយបាន នាឆ្នាំ ២០១០ នៅក្នុងក្របខ័ណ្ឌនៃផែនការយុទ្ធសាស្ត្រអភិវឌ្ឍន៍ជាតិ ព្រមទាំងរៀបចំនិងអនុវត្តយុទ្ធសាស្ត្រ ដើម្បីសម្រេចអោយបាន នូវគោលដៅដែលបានព្រមព្រៀងគ្នា - ក្រុមការងារបច្ចេកទេសនីមួយៗ រៀបចំផែនការមួយ ដើម្បីបង្កើនការធ្វើប្រតិភូកម្មខាងផ្នែកកិច្ចសហប្រតិបត្តិការ ក្នុងវិស័យនីមួយៗ 	ប្រធានក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះស្តីពីភាពជាដៃគូ និងសុខដុមនីយកម្ម	អ្នកសម្របសម្រួលនៃក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះស្តីពីភាពជាដៃគូ និងសុខដុមនីយកម្ម	<ul style="list-style-type: none"> ១- ឯកភាពលើទិសដៅ ហើយរៀបចំយុទ្ធសាស្ត្រ ២- អនុវត្តយុទ្ធសាស្ត្រដែលបានឯកភាពគ្នា 	ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០០៦ ចាប់ផ្តើមនាឆ្នាំ ២០០៧
ខ- កាត់បន្ថយចំនួនបេសកកម្មទោល និងបេសកកម្មជាន់គ្នា សំរាប់ការសិក្សា ឬសំរាប់ការត្រួតពិនិត្យរបស់របស់ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ (សូចនាករទី ១០)	<ul style="list-style-type: none"> - ក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះនីមួយៗរៀបចំតារាងពេលវេលានៃបេសកកម្មមកមុជារួមទាំងបេសកកម្មត្រួតពិនិត្យ និងការសិក្សារបស់ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ នៅតាមវិស័យដែលចិតក្នុងសមត្ថភាពរបស់ក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះនីមួយៗ 	ប្រធានក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះទាំងអស់	អ្នកសម្របសម្រួលនៃក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះទាំងអស់	ក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះត្រូវរៀបចំរបាយការណ៍តាមកាលបរិច្ឆេទកំណត់ ស្តីពីការបង្កើនប្រតិភូកម្មខាងផ្នែកកិច្ចសហប្រតិបត្តិការក្នុងវិស័យនីមួយៗ មកគណៈកម្មាធិការសម្របសម្រួលរវាងរាជរដ្ឋាភិបាល និងដៃគូអភិវឌ្ឍន៍	កំពុងអនុវត្ត
គ- ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍អនុវត្តដោយជោគជ័យនូវផែនការសកម្មភាពរបស់ខ្លួន ដើម្បីឆ្លើយតបទៅនឹងការប្តេជ្ញាចិត្ត ដូចមានចែងក្នុងសេចក្តីប្រកាសទីក្រុងប៉ារីស	<ul style="list-style-type: none"> - ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ទាំងអស់ ផ្តល់របាយការណ៍ប្រចាំឆ្នាំ ស្តីពីវឌ្ឍនភាពនៃការអនុវត្តផែនការសកម្មភាពរបស់ខ្លួន ដែលជាផ្នែកមួយនៃការតាមដានសេចក្តីប្រកាសទីក្រុងប៉ារីស មក ក. អ. ក/គ. ជ. នា 	ក. អ. ក/គ. ជ. នា	ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍	ផ្អែកតាមព័ត៌មានរបស់ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ ក. អ. ក/គ. ជ. នា រៀបចំរបាយការណ៍ស្តីពីវឌ្ឍនភាពនៃការអនុវត្តសេចក្តីប្រកាសទីក្រុងប៉ារីស	កំពុងអនុវត្ត

				ជូនអង្គការសហប្រតិបត្តិការសេដ្ឋកិច្ច និងអភិវឌ្ឍន៍/ គណៈកម្មាធិការជំនួយអភិវឌ្ឍន៍ (OECD/DAC)	
២- ពង្រឹងប្រព័ន្ធរាយការណ៍បរិស្ថាន និងបញ្ហាពហុវិស័យ ដូច ជាសមភាពយេនឌ័រ និងបញ្ហាផ្សេងៗទៀត តាមទស្សនៈសុខដុមនីយកម្ម					
ក- ពង្រឹងការអនុវត្តន៍ការងាររាយការណ៍ផលប៉ះពាល់ផ្នែកបរិស្ថាន និងទស្សនៈទាននៃការងាររាយការណ៍យុទ្ធសាស្ត្របរិស្ថាននៅកំរិតវិស័យ និងកំរិតជាតិ	- តាមរយៈការពិភាក្សាជាមួយគ្រប់ភាគីពាក់ព័ន្ធ ក្រសួងនិងដៃគូអភិវឌ្ឍន៍រៀបចំនីតិវិធីរួមមួយ ដើម្បីពង្រឹងការងាររាយការណ៍ផលប៉ះពាល់ផ្នែកបរិស្ថាននៅកំរិតវិស័យ និងកំរិតជាតិ	ក្រសួងបរិស្ថាន ក្រសួងកសិកម្ម រុក្ខាប្រមាញ់ និងនេសាទ ដឹកនាំកិច្ចការនេះដោយសហការជាមួយក្រសួងពាក់ព័ន្ធ	អ្នកសម្របសម្រួលនៃក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះពាក់ព័ន្ធ	រៀបចំសេចក្តីព្រាងស្តីពីនីតិវិធី ដើម្បីពង្រឹងការងាររាយការណ៍ផលប៉ះពាល់ខាងផ្នែកបរិស្ថាន	កំណត់ដោយក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះពាក់ព័ន្ធ
	- ក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះពាក់ព័ន្ធរៀបចំ និងអនុវត្តផែនការសកម្មភាព សំរាប់ពង្រឹងសមត្ថភាពផ្នែកបច្ចេកទេស និងគោលនយោបាយរបស់ស្ថាប័ន ក្នុងការអនុវត្តន៍ការវិភាគផលប៉ះពាល់ផ្នែកបរិស្ថាន និងក្នុងការពង្រឹងការអនុវត្តន៍ច្បាប់	ប្រធានក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះពាក់ព័ន្ធ	អ្នកសម្របសម្រួលនៃក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះពាក់ព័ន្ធ	របាយការណ៍ស្តីពីវឌ្ឍនភាពត្រូវផ្តល់មកគណៈកម្មាធិការសម្របសម្រួលរវាងរាជរដ្ឋាភិបាលនិងដៃគូអភិវឌ្ឍន៍	កំពុងអនុវត្ត
ខ- ក្រសួងតាមវិស័យ និងដៃគូអភិវឌ្ឍន៍អនុម័តិយុត្តា នូវទស្សនៈទាននេះសំរាប់ដោះស្រាយបញ្ហាដែលមានចរិតជាពហុវិស័យ ដូចជាសមភាពយេនឌ័រ	- ក្រសួង និងដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ពាក់ព័ន្ធរៀបចំគោលការណ៍ណែនាំរួមដើម្បីដោះស្រាយបញ្ហាដែលមានចរិតជាពហុវិស័យ ដូចជាបញ្ហាសមភាពយេនឌ័រ និងអេដស៍ជាដើម	ក្រសួងតាមវិស័យ	អ្នកសម្របសម្រួលនៃក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះទាំងអស់	រៀបចំ និងអនុម័តិយុត្តា រវាងរាជរដ្ឋាភិបាល និងដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ លើនីតិវិធីរួម ដើម្បីដោះស្រាយបញ្ហាដែលមានចរិតជាពហុវិស័យ	ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០០៦

ផ្នែក D : ការគ្រប់គ្រងដោយផ្ដោតទៅលើលទ្ធផលៈ គ្រប់គ្រងធនធាន និងកែលម្អការធ្វើសេចក្ដីសម្រេចចិត្តដោយផ្ដោតទៅលើលទ្ធផល					
លទ្ធផល	សកម្មភាព	ស្ថាប័នទទួលខុសត្រូវរបស់រាជរដ្ឋាភិបាល	អ្នកនាំមុខខាងដៃគូអភិវឌ្ឍន៍	សកម្មភាពកំណត់ជាក់ស្ដែង	ពេលវេលា
ក- រាជរដ្ឋាភិបាល និងដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ប្រើប្រាស់ក្របខ័ណ្ឌវាយតម្លៃ និងប្រព័ន្ធរាយការណ៍ ដែលមានសូចនាករតាមដាន និងគ្រប់គ្រង សំរាប់ត្រួតពិនិត្យវឌ្ឍនភាពនៃការអនុវត្តន៍គោលដៅសំខាន់ៗនៃយុទ្ធសាស្ត្រអភិវឌ្ឍន៍ជាតិ និងយុទ្ធសាស្ត្រតាមវិស័យ	- ក្រសួងផែនការរៀបចំ និងអនុវត្តក្របខ័ណ្ឌ ដើម្បីត្រួតពិនិត្យវឌ្ឍនភាពនៃការអនុវត្តផែនការយុទ្ធសាស្ត្រអភិវឌ្ឍន៍ជាតិ ព្រមទាំងរៀបចំរបាយការណ៍ប្រចាំឆ្នាំស្តីពីវឌ្ឍនភាពនៃការអនុវត្តផែនការយុទ្ធសាស្ត្រអភិវឌ្ឍន៍ជាតិ	ក្រសួងផែនការ	អ្នកសម្របសម្រួលនាំមុខនៃក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះ ស្តីពីការរៀបចំផែនការ និងកាត់បន្ថយភាពក្រីក្រ	ក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះស្តីពីការរៀបចំផែនការ និងកាត់បន្ថយភាពក្រីក្រ រៀបចំរបាយការណ៍ស្តីពីវឌ្ឍនភាពប្រចាំឆ្នាំលើកទីមួយ សម្រាប់ឆ្នាំ ២០០៦ ហើយធ្វើជូនរាជរដ្ឋាភិបាល	ខែមិនា ឆ្នាំ២០០៧ និងរាល់ឆ្នាំ
	- ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍អនុវត្តទម្រង់ការស្តង់ដារនៃកិច្ចសហប្រតិបត្តិការសំរាប់គ្រប់គ្រងជំនួយជាកម្មវិធី (SOP) និងគោលការណ៍ណែនាំប្រតិបត្តិការជាតិ សំរាប់គ្រប់គ្រងជំនួយឥតសំណង (NOG) ដើម្បីត្រួតពិនិត្យ និងធ្វើរបាយការណ៍អំពីការអនុវត្តន៍ កម្មវិធី និងគំរោងរបស់ខ្លួន ដើម្បីកាត់បន្ថយបន្ទុកមកលើស្ថាប័ន ប្រតិបត្តិរបស់រាជរដ្ឋាភិបាល		ប្រធានក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះ	ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ទាំងអស់	ប្រធានក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះ ផ្តល់របាយការណ៍តាមកាលបរិច្ឆេទ ស្តីពីការអនុវត្តន៍ទម្រង់ការស្តង់ដារនៃកិច្ចសហប្រតិបត្តិការសំរាប់គ្រប់គ្រងជំនួយជាកម្មវិធី (SOP) និងគោលការណ៍ណែនាំប្រតិបត្តិការជាតិ សំរាប់គ្រប់គ្រងជំនួយឥតសំណង (NOG) មកគណៈកម្មាធិការសម្របសម្រួលរវាងរាជរដ្ឋាភិបាល និងដៃគូអភិវឌ្ឍន៍

ផ្នែក E : គណនេយ្យភាពរួមគ្នា: រាជរដ្ឋាភិបាល និងដៃគូអភិវឌ្ឍន៍មានគណនេយ្យភាពចំពោះលទ្ធផលនៃកិច្ចអភិវឌ្ឍន៍					
លទ្ធផល	សកម្មភាព	ស្ថាប័នទទួលខុសត្រូវរបស់ រាជរដ្ឋាភិបាល	អ្នកនាំមុខខាងដៃគូ អភិវឌ្ឍន៍	សកម្មភាពកំណត់ជាក់ស្តែង	ពេលវេលា
ក- រាជរដ្ឋាភិបាល និងដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ ត្រូវមានគណនេយ្យភាពរួមគ្នាទៅលើ លទ្ធផលនៃកិច្ចអភិវឌ្ឍន៍	- ក. អ. ក/គ. ជ. នា និងដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ វាយតម្លៃរួមគ្នា និងធ្វើ របាយការណ៍ស្តីពីវឌ្ឍនភាពជាទៀងទាត់ ក្នុងការអនុវត្តផែនការ សកម្មភាពរបស់រាជរដ្ឋាភិបាលស្តីពីសុខដុមនីយកម្ម	ក. អ. ក/គ. ជ. នា និងបណ្តា ក្រសួង/ស្ថាប័នពាក់ព័ន្ធ	ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ទាំងអស់	រៀបចំរបាយការណ៍ ហើយធ្វើ ជូនគណៈកម្មាធិការសម្រប ស្រមូលរវាងរាជរដ្ឋាភិបាល និង ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍	កំពុងអនុវត្ត
	- ក. អ. ក/គ. ជ. នា និងដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ ត្រួតពិនិត្យរួមគ្នាលើ ប្រសិទ្ធភាពនៃយន្តការក្រុមការងារបច្ចេកទេសចម្រុះ	ក. អ. ក/គ. ជ. នា	អ្នកសម្របសម្រួលនៃ ក្រុមការងារ បច្ចេកទេសចម្រុះ ស្តីពីភាពជាដៃគូ និង សុដុមនីយកម្ម	ការធ្វើអង្កេតត្រូវបានបញ្ចប់ ហើយរាល់អនុសាសន៍ ត្រូវបាន ធ្វើមកគណៈកម្មាធិការសម្រប សម្រួលរវាងរាជរដ្ឋាភិបាល និងដៃគូអភិវឌ្ឍន៍	ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០០៦
ខ- ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍ផ្តល់ព័ត៌មានស្តីពី លំហូរនៃជំនួយ ប្រកបដោយតម្លាភាព និងទាន់ពេលវេលា មករាជរដ្ឋាភិបាល (សូចនាករទី ១២)	- អ្នកផ្តល់ជំនួយផ្តល់ព័ត៌មានស្តីពីលំហូរនៃជំនួយអភិវឌ្ឍន៍ផ្លូវការ (រួមទាំង ជំនួយដែលបានផ្តល់ឱ្យអង្គការមិនមែនរដ្ឋាភិបាល) ប្រកប ដោយតម្លាភាព មក ក. អ. ក/គ. ជ. នា អោយបានទាន់ពេលវេលា ដើម្បីបញ្ចូលក្នុងថវិការដ្ឋ	ក. អ. ក/គ. ជ. នា	ដៃគូអភិវឌ្ឍន៍	តាមការស្នើសុំរបស់ ក. អ. ក/គ. ជ. នា ដៃគូ អភិវឌ្ឍន៍ផ្តល់ព័ត៌មានស្តីពី លំហូរនៃជំនួយអភិវឌ្ឍន៍ផ្លូវការ តាមកាលបរិច្ឆេទកំណត់	កំពុងអនុវត្ត